
Stav výstavby Národného gymnastického centra v Banskej Bystrici 

 

Stav príprav na výstavbu Národného gymnastického centra v Banskej Bystrici pokračujú 

a o aktuálnu situáciu som požiadala hlavných zainteresovaných: 

Juraja Kremnického 

Matúša Boľoša 

Kvestora Univerzity UMB BB 

 

1. Online meeting 9.5.2023 

- Kvestor univerzity informoval, že majú cenové ponuky na vypracovanie 

projektovej dokumentácie (150 -300 000,-EUR) 

- Momentálne prebieha na univerzite personálny audit 

- Na vypracovanie projektovej dokumentácie hľadajú aj mimo univerzitné zdrojepo 

vypracovaní projektovej dokumentácie budú ďalšie konanie na meste už iba 

formálne a veľmi rýchle, mesto projekt podporuje 

Zúčastnení sa dohodli za ďalšom stretnutí kvestora, prezidentky SGF a predstaviteľmi 

fondu na podporu športu 10.5.2023 v Bratislave 

 

2. Stretnutie na SOŠV 10.5.2023 

Zúčastnení: kvestor UMB BB, M. Šišková – SGF, G. Asványi – Fond na podporu športu 

a SOŠV, R. Jančuš – FnP športu 

- Zúčastnení zrekapitulovali aktuálnu situáciu 

- Vyjasnili si formu spoluúčasti UMB na projekte a jej výšku 

- Zúčastnení sa dohodli na zaslaní listu na FnP športu s popísaním aktuálnej situácie  

- Kvestor prisľúbil zorganizovať stretnutie s primátorom a tiež osloviť vyšší územný 

celok na pomoc s financovaním projektovej dokumentácie. 

- Kvestor potvrdil výšku požadovanej dotácie vo výške 5 mil. EUR. 

 

Zapísala: M. Šišková 

16.5.2023 


